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Vážené paní kolegyně, vážení páni kolegové, milí přátelé, 

začátkem devadesátých let minulého století jsem nepoužíval palatinální 

oblouk, a to proto, že jsem to prostě neuměl. I vyrazil jsem na praktický 

kurz jedné dámy pronikavého myšlení i hlasu, která mě práci s tímto 

přístrojem naučila, a takto jej používám dodnes. To jsem ještě nevěděl, 

že s touto dámou spolu s dalšími ortodontisty strávím příjemné chvíle při 

našem prvním kongresu za velkou louží v USA v roce 1995. Byla to 

rovněž ona, která mně (a jistě mnoha dalším kolegům) otevřela oči pro 

vnímání Evropské ortodontické společnosti a tím se zasloužila o mou 

první účast na kongrese EOS v Brightonu v roce 1996. 

Tato dáma měla to štěstí, že jejím otcem byl význačný olomoucký 

ortodontista doc.Šimek. Měl by z ní dnes jistě velkou radost, protože 

otcovský odkaz vzala vážně a stala se po stránce odborné, vědecké i 

pedagogické pravou rukou našeho nejvýznamnějšího ortodontisty druhé 

poloviny minulého století prof.Kamínka. Samostatně byla a stále je 

pedagogicky velmi žádána pro svou schopnost zaujmout nejen mladé 

lékaře, ale i ortodontické asistentky, které se každoročně nemohou 

dočkat jejího vystoupení na kongresech ČOS. 

Při svém prvním ortodontickém kongresu v roce 1985 v Brně jsem 

v rámci společenských akcí byl fascinován scénou, při níž Dr.Paulsen 

spolu s tehdy mně neznámou sličnou temperamentní blondýnou tančili 

freneticky na jídelním stole. 

Je mi velkým potěšením, že mohu tuto tanečnici po 30 letech přivítat zde    

a udělit jí titul  Čestný člen České ortodontické společnosti. 

Vážení přátelé: paní asistentka Marie Štefková, kandidátka věd! 


